

A site visit in Green Island Cement Co. Ltd.



Our school has joined Business-School Partnership Programme 2012-2013 organized by Hong Kong General Chamber of Commerce, which aims to enhance students' business and industry knowledge and workplace. On 19th April 2013, 29 students were given a precious opportunity to have a site visit in Green Island Cement Co. Ltd. in Tap Shek Kok, Tuen Mun. The site visit was jointly organized by the company and the Liberal Studies Department and Careers team of our school. Students had also got a once-in-a-lifetime experience of putting on a helmet and a fluorescent vest, dressing like construction workers, and visiting different departments of the company. The speakers introduced what qualities and requirements students should have if they are interested in the job and they also gave some useful tips to students on what the appropriate attitude they should possess when attending a job interview. This event was surely a valuable chance for student to widen their careers exposure.

青洲英坭有限公司考察活動



本校參與由香港總商會舉辦的商校合作計劃 2012-2013。計劃目的是提升學生對商業和工業的認識和及職場的技巧。2013 年 4 月 19 日，本校 29 名學生參與由本校通識科和升學及就業輔導組舉辦的青洲英坭有限公司考察活動。同學穿著保護頭盔及螢光背心考察公司不同部門。講解員除了介紹英坭廠工作的要求及特質外，還教導學生應有的面試技巧。是次活動意義重大，讓同學有機會親身體驗不同職業的工作實況。